



Ref: sst/MS/143/1819

24.11.19

Dear Parents,

At English Modern School Wakra, we have an organization called, **Friends of English Modern School (FOEMS)**. We would like you to become a member. Teachers, staff, and parents play a vital role in ensuring that our students and school communities are successful. As a parent, you will have an opportunity to meet other parents, help make positive changes, and volunteer for school programs. We are preparing for Qatar National Day at EMSW and we would like your input in our planning. **We will be meeting on 27/11/19, Wednesday at 1:10pm after Coffee@Noon.** Please come and show your support. Thank you.

Sincerely,

School Management

الأهالي الأعزاء،

في المدرسة الإنجليزية الحديثة - الوكرة، قمنا بتأسيس لجنة باسم "أصدقاء المدرسة الإنجليزية الحديثة" (FOEMS). نودّ من حضرتكم أن تصبح عضواً في هذه اللجنة. يلعب المعلمون والموظفون وأولياء الأمور دوراً حيوياً في ضمان النجاح لطلابنا ولمجتمعنا المدرسي. بصفتك أحد أولياء الأمور، ستكون لديك الفرصة لمقابلة أولياء أمور آخرين، وتقديم المشورة والمساعدة في إجراء تغييرات إيجابية، والتطوع في البرامج المدرسية. نحن نستعد للاحتفال باليوم الوطني لدولة قطر في المدرسة الإنجليزية الحديثة - الوكرة EMSW ونود أن تساهم معنا في التخطيط لذلك. سنقوم بالاجتماع يوم الأربعاء، 27/11/2019، الساعة 1:10 مساءً بعد Coffee @ Noon. من فضلك تعال وأظهر دعمك. شكراً لك.

مع خالص الشكر

إدارة المدرسة